
Rada školy pri ZŠ Severná 21 v Moldave nad Bodvou 
 

Zápisnica zo zasadnutia rady školy konanej dňa 29.6.2023 
 
Čas zasadnutia:  16,30 hod. 
Ukončenie zasadnutia: 17,10 hod. 
Počet strán zápisnice:  3 

 
K bodu č. 1 
Predsedníčka rady školy p. Mgr. Renáta Balážoá privítala členov rady školy a p. riaditeľku. 
Ospravedlnila p. PaedDr. Kláru Vranaiovú, p. Henrietu Simkovú, p. Mgr. Istvána Nagya a p. 
Ing. Henrietu Tóthovú zo zasadnutia RŠ. Konštatovala, že zasadnutia sa zúčastňuje 7 
členov. Zasadnutie bolo uznášania schopné. Písaním zápisnice poverila p. predsedníčka 
poverila p. Lenku Urbanovú. Za overovateľa zápisnice určila p. Mgr. Magdalénu 
Draskoczyovú. Členov rady školy oboznámila s programom zasadnutia. 
 
PROGRAM: 

1) Privítanie  

2) Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia Rady školy 

3) Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za školský rok 2022/2023 

4) Informácia o počte prijatých žiakov do 1. ročníka pre školský rok 2023/2024 

5) Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami školy v školskom roku 2022/2023 

6) Informácia o umiestnení žiakov školy na stredné školy v školskom roku 2022/2023  

7) Aktuálne problémy školy  

8) Diskusia  

9) Návrh na uznesenie  

10) Záver 

Hlasovanie: 
Za:       7 
Proti:       0 
Zdržal sa:      0 
Program zasadnutia bol členmi RŠ jednohlasne schválený.  
________________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 2 
P. predsedníčka vykonala kontrolu uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia rady školy 
a skonštatovala, že všetky body z uznesenia boli splnené.  
________________________________________________________________________ 

K bodu č. 3 – 6  
Predsedníčka RŠ odovzdala slovo p. riaditeľke, ktorá vyhodnotila výchovno-vzdelávacie 
výsledky za školský rok 2022/2023 do 30.6.2023. Poskytla informáciu o počte prijatých 
žiakov do 1. ročníka v školskom roku 2023/2024, poskytla informácie o hospodárení 
s finančnými prostriedkami školy v školskom roku 2022/2023, poskytla informáciu 
o umiestnení žiakov na stredné školy.  
________________________________________________________________________ 
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K bodu č. 7  
P. riaditeľka informovala členov rady školy o havárii na potrubí spoločnosti TEHO, kde sa 
následne zistil únik z kanalizácie do potrubia, ktoré patria TEHO. Riaditeľka školy  požiadala 
o pomoc zriaďovateľa. V tom istom období došlo počas víkendu k úniku TÚV v na potrubí 
nachádzajúcom sa pod budovou školy. Po zistení skutočného stavu bola pozastavená TÚV 
a následná oprava prasknutého potrubia. Po oprave a vzhliadnutí tohto miesta bol vodárom 
skonštatovaný havarijný stav, ktorý si vyžaduje okamžitú opravu celého potrubia. 

Zároveň p. riaditeľka informovala, že 28.6.2023 podala žiadosť svojmu zriaďovateľovi, 
mestu Moldava nad Bodvou o opravu cesty smerujúcej od Ulice severná 12 až po školu. 
V tomto úseku je množstvo veľkých a hlbokých dier, ktoré je nevyhnutné do začiatku 
nového školského roka opraviť. O pomoc p. riaditeľka požiadala aj p. poslanca Jaroslava 
Pupalu. 
________________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 8  
Diskusia: 

P. riaditeľka informovala členov rady školy o množstve aktivít, ktoré škola zorganizovala 
v posledných mesiacoch pre žiakov a rodičov: napr.  

 Deň rodiny a školy,  
 Noc v škole s Harry Potterom pre deti ŠKD,  
 Uskutočnila sa rozlúčka so šlabikárom, rozlúčka so žiakmi 9. ročníka. 

 V mesiaci máj sa uskutočnil pre žiakov 8. ročníka Venček – Slávnostné ukončenie 
kurzu spoločenských tancov, 

 Počas prázdnin sa pripravuje Denný letný anglický tábor.  

P. riaditeľka informovala o projektoch do ktorých sa škola zapojila. V spolupráci s OZ 
„Severáčik“ sa škola zapojila do výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja 
a informácií SR. Bola podaná žiadosť o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho 
rozvoja – išlo o projekt Podpora rozvoja telesnej kultúry, športu v oblasti  telesnej kultúry,   
športu a turistiky pre deti a mládež. Lehota na podanie žiadosti bola do 15.6.2023. Min. 
výška požadovanej dotácie je 25 000,- € a max.  200 000,- €. Žiadosť bola podaná na 
výmenu umelej trávy na futbalovom miniihrisku, celkovú rekonštrukciu oplotenia 
miniihriska, výmenu „antukového“ rozbežiska na skok do diaľky, zriadenie ďalších detských 
herných prvkov a zriadenie workoutového ihriska, zakúpenie záhradného nábytku do 
altánku. Spoluúčasť je 5%, ktorú nám prisľúbila p. prednostka.  

P. zástupkyňa vypracovala projekt ENTER – mikro:bity.  

RŠ  informovala  členov RŠ  o zapojení  sa  spolu  so  ŠJ  do NÁRODNÉHO  PROJEKTU  
POMOCI  OSOBÁM  Z  UKRAJINY  PRI  ICH  VSTUPE  A INTEGRÁCII  NA  ÚZEMÍ  SR – 
SAMOSPRÁVA vydaná  Implementačnou  agentúrou Ministerstva práce, sociálnych vecí a 
rodiny Slovenskej republiky.  Z IMPLEI sme obdŕžali oznámenie o splnení podmienok na 
zapojenie sa do národného projektu.  
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V rámci projektu edIT2 boli odovzdané škole a následne pedagógom notebooky. Riešime 
inštalovanie antivírového programu Nod security a taktiež zakúpenie Office 365 A3 pre celú 
školu prostredníctvom OZ „Severáčik“. 
 
P. riaditeľka sa v mene vedenia školy ešte raz poďakovala členkám rady školy p. 
Magdaléne Draskoczyovej a p. Henriete Simkovej za dlhoročnú prácu nielen v Rade školy 
ale aj v OZ Severáčik. Oznámila členom RŠ, že dôjde k zmene členstva v Rade školy. Na 
miesto p. Draskoczyovej a p. Simkovej nastupujú podľa predchádzajúcich volieb do rady 
školy za rodičov p. Tibor Podracki a p. Peter Šaláta.  
________________________________________________________________________ 

K bodu č. 9  
Návrh na uznesenie: 
Rada školy  

a) Berie na vedomie 
- Kontrolu uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia rady školy 
- Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za školský rok 2022/2023 
- Informáciu o počte prijatých žiakov do 1. ročníka pre školský rok 2023/2024 
- Správu o hospodárení s finančnými prostriedkami školy v školskom roku 

2022/2023 
- Správu o umiestnení žiakov školy na stredné školy v školskom roku 2022/2023 
- Informáciu o chode školy, o aktivitách a projektoch  

b) Ukladá 
- Oznámiť budúcim členom rady školy prácu v rade školy od 1. 9.2023   

         T: IX. – X. 2023 
         Z: v texte 

P. predsedníčka dala hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: 
Za:       7 
Proti:       0 
Zdržal sa:      0 
Uznesenie bolo jednohlasne schválené. 
________________________________________________________________________ 
K bodu č. 10 
Rokovanie schôdze rady školy ukončila p. predsedníčka Mgr. Renáta Balážová, ktorá sa 

poďakovala prítomným za účasť a zaželala členom rady školy príjemnú dovolenku počas 

letných mesiacov. 

 

Zápisnicu vyhotovila: Lenka Urbanová   ............................................ 

Zápisnicu overil: Mgr. Magdaléna Draskoczyová ............................................ 

V Moldave nad Bodvou, 29.6.2023   ............................................ 
               Mgr. Renáta Balážová 
             predsedníčka rady školy 


